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Komisia pre cirkevné a spoločenské otázky 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice:  25. 11. 2021 

Číslo:  5338/2021/OddOPaZV-45949 

 Vybavuje:  Miroslava Segedová 

 e-mail: miroslava.segedova@vucke.sk 

 telefón: 055/72 68 248 

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 24. rokovania Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, konaného online dňa 22. 11. 2021 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

3. III. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2021 

4. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2022 - 2024 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým  

sa mení Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012  

o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým  

školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov   

6. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávne-

ho kraja za rok 2020 

7. Rámcová obsahová  náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

na I. polrok 2022 

8. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2022   

9. Aktivity na podporu rodiny – bod z plánu úloh 

10. Aktivity cirkví a občianskych organizácií v sociálnej oblasti – bod z plánu úloh 

11. Ekumenická spolupráca – bod z plánu úloh  

12. Návrhy, podnety a požiadavky 

13. Rôzne 

14. Záver 

 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: Predseda komisie Ing. Saxa privítal prítomných členov komisie a otvoril  

24. online rokovanie komisie. Z celkového počtu 23 členov komisie bolo online prítomných 

20 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia bola uznášaniaschopná. Z rokovania 

komisie boli ospravedlnení: pán MUDr. Tomáš Teššer. Z 24. rokovania komisie bol 

vyhotovený zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia zápisnice. Návrh programu 

rokovania komisie bol členom komisie zaslaný e-mailom. Zároveň im bol zaslaný aj Návrh 
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plánu úloh komisie na 1. polrok 2022. Do návrhu programu neboli doplnenia, resp. ďalšie 

pripomienky členov komisie. 

 

Diskusia: bez diskusie  

 

Záver: Predseda komisie požiadal členov o hlasovanie schválenia navrhovaného 

programu ako celku. 

 

Uznesenie č. 24/2021  

Komisia schvaľuje program 24. rokovania komisie podľa predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie č. 1   

 

Prítomní: 20 

 

Za:  20                                       Proti:   0                                 Zdržal sa: 0 

Predseda komisie skonštatoval, že program 24. rokovania komisie bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2: 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

 

Vyjadrenie: Komisia na svojom augustovom 22. rokovaní vzniesla viaceré podnety 

a požiadavky smerujúce k fungovaniu nového dotačného systému KSK a Dotačnej komisii 

KSK. V rámci toho komisia prijala 3 uznesenia: 

a) Uznesenie č. 20/2021  

Komisia žiada Dotačnú komisiu KSK, aby pri najbližšom hodnotiacom procese bola komisia 

aktívne zapojená do odborného hodnotenia žiadostí o dotácie.  

b) Uznesenie č. 21/2021  

Komisia žiada predsedu KSK o zmenu Všeobecne záväzného nariadenia KSK č. 10/2020 

o poskytovaní dotácií, v  ktorom bude zapracované, že do hodnotenia poslancov za jednotlivé 

okresy budú predkladané všetky žiadosti, ktoré prešli formálnym hodnotením. Zmena VZN 

KSK č. 10/2020 o poskytovaní dotácií je komisiou navrhovaná do termínu vyhlásenia 

ďalšieho kola výzvy.  

c) Uznesenie č. 22/2021  

Komisia žiada Dotačnú komisiu KSK o opätovné hodnotenie žiadostí, ktoré v zmysle 

Všeobecne záväzného nariadenia KSK č. 10/2020 o poskytovaní dotácií splnili formálne 

záležitosti a ich následné zaradenie do hodnotenia poslancov – členov Dotačnej komisie KSK. 

 

Tajomníčka komisie predniesla prítomným členov stanovisko Odboru financií a Dotačnej 

komisie KSK: 

a) Podľa § 9 ods. 1 až 3 VZN o poskytovaní dotácií hodnotia žiadosti o dotácie dvaja hodno-

titelia a to jeden zamestnanec KSK a jeden nezávislý odborník. Zoznam hodnotiteľov 

schvaľuje Dotačná komisia pri schvaľovaní výzvy. Nezávislých odborníkov navrhuje spro-

stredkovateľský orgán. Hodnotiteľom nemôže byť poslanec Zastupiteľstva KSK. Dotačná 

komisia teda môže schváliť ako odborných externých hodnotiteľov aj členov Komisie  

pre cirkevné a spol. otázky, pokiaľ nie sú poslancami Zastupiteľstva KSK podľa predlože-

ného zoznamu sprostredkovateľského orgánu, prípadne, ak sa v tomto zozname nenachá-

dzajú, tak ho upraviť. Rozhodnutie je však plne v kompetencii Dotačnej komisie.  
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b) Nie je potrebné upravovať VZN, keďže v ňom sa nenachádza požiadavka na minimálnu 

výšku bodov, ktorú musí dosiahnuť žiadosť pre zaradenie do hodnotenia poslancami. Táto 

skutočnosť je upravená až v konkrétnej výzve. V prípade, že Dotačná komisia schváli  

výzvu bez potrebného minimálneho počtu bodov na základe hodnotenia hodnotiteľmi,  

tak prejdú na hlasovanie poslancov všetky žiadosti, ktoré budú spĺňať formálne náležitosti. 

V druhom kole dotačnej výzvy DS/2021 už nebol schválený dolný limit počtu bodov  

pre postup do hodnotenia poslancov, teda do hodnotenia poslancov postúpia všetky žiados-

ti spĺňajúce formálne náležitosti. 

c) Keďže bolo prvé kolo výziev uzatvorené, tak nie je možné žiadosti opätovne zaradiť  

do hodnotenia v rámci prvého kola. Žiadatelia, ktorým nebola v danom roku poskytnutá 

dotácia od KSK sa môžu uchádzať s rovnakými žiadosťami v ďalších kolách výziev. Druhé 

kolo výzvy DS je otvorené na podávanie žiadostí do 08.10.2021 prostredníctvom webovej 

stránky vucke.egrant.sk. 

  

Diskusia:  bez diskusie 

 

Záver: Komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení a požiadaviek z komisie.  

 

Uznesenie č. 25/2021  

Komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení a požiadaviek z komisie.  

 

Hlasovanie č. 2  

 

Prítomní: 20 

 

Za: 20                                        Proti: 0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 3: 

III. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2021 

  

Vyjadrenie: Predseda komisie privítal zástupcov Odboru financií Úradu KSK a požiadal ich, 

aby uviedli  materiál. Ing. Lipovská, vedúca referátu rozpočtu prítomných informovala,  

že v III. Úprave rozpočtu KSK sú premietnuté rozpočtové opatrenia predsedu KSK, ktorými 

bolo schválené zvýšenie daňových príjmov, zároveň v tej istej výške aj zvýšenie výdavkov, 

presuny z bežných výdavkov do kapitálových výdavkov, presun z centrálnej rezervy, presuny 

medzi odvetviami a zvýšenie výdavkových finančných operácií. Ďalej uviedla, že ide 

o úpravy rozpočtu vyplývajúce zo zvýšených nedaňových príjmov, z grantov, z poskytnutých 

dotácií zo štátneho rozpočtu a z Európskej únie a presuny z bežných výdavkov do kapitálo-

vých výdavkov. Prítomných informovala o celkových výškach III. úpravy rozpočtu. Všetky 

ďalšie podrobnosti sú uvedené v hlavnom dokumente predkladaného materiálu.  

 

Diskusia: bez diskusie  

 

Záver: Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 
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Uznesenie č. 26/2021  

Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 3 

 

Prítomní: 20 

 

Za: 20                                         Proti:  0                                   Zdržal sa:  0  

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 4: 

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2022 - 2024 

  

Vyjadrenie: Predseda komisie požiadal zástupcov Odboru financií Úradu KSK o uvedenie 

materiálu. Ing. Lipovská, uviedla, že návrh rozpočtu KSK je spracovaný v súlade s platnými 

rozpočtovými pravidlami, so Zásadami tvorby rozpočtu, rozpočtových opatrení a pravidiel 

rozpočtového hospodárenia KSK a v súlade s platnou ekonomickou klasifikáciou  

a je predkladaný v programovej štruktúre, ktorá predstavuje zámery a ciele KSK pre tri 

nasledujúce roky. Celkový návrh rozpočtu je vyrovnaný. Návrh bežného rozpočtu  

je schodkový z dôvodu, že vo výdavkoch bežného rozpočtu sú rozpočtované účelovo určené 

prostriedky poskytnuté z rozpočtu Európskej únie  z grantov v rámci odvetvia školstva v roku 

2021. Návrh kapitálového rozpočtu je taktiež schodkový, pričom schodok kapitálového 

rozpočtu je vyrovnaný prebytkom bežného rozpočtu príslušného roka, použitím rezervného 

fondu, fondu na výdavky a výdavkové finančné operácie a úverovými zdrojmi v zmysle 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších 

predpisov. Návrh rozpočtu pokrýva v prvom rade výkon samosprávnych funkcií kraja, splátky 

úverov a úrokov z nich, plnenie finančných záväzkov vyplývajúcich z uzavretých zmlúv  

a  financovanie prenesených kompetencií v súlade s platnými zákonmi. Investície na rozvoj 

kraja sú plánované z vlastných príjmov KSK, z finančných prostriedkov z Európskej únie, 

štátneho rozpočtu a z úverových zdrojov. 

 

Diskusia: V rámci diskusie vystúpil Ing. Kokarda, kde členov informoval, že v návrhu 

rozpočtu došlo k 100 % navýšeniu finančných prostriedkov na poskytnutie dotácií v zmysle 

VZN KSK č. 10/2020 o poskytovaní dotácií, ktoré sú určené na verejnoprospešné účely 

v oblasti kultúry, regionálneho rozvoja, športu a v sociálnej oblasti. Celková výška 

vyčlenených fin. prostriedkov je 1,2 mil. eur. Z tohto dôvodu je žiaduce, aby členovia komisie 

oslovili svoje okolie a prípadní neúspešní žiadatelia o dotáciu tohto roku opätovne 

prehodnotili svoje projekty a podali žiadosť o dotáciu v ďalšom roku. Prvé kolo výzvy 

Dotačnej schémy 2022 bude už začiatkom roka 2022. 

 

Záver: Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 27/2021  

Komisia odporúča Zastupiteľstva KSK materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 
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Hlasovanie č. 4 

 

Prítomní: 20 

 

Za: 20                                        Proti:  0                                 Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 5: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým  

sa mení Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012  

o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým 

školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov   

  

Vyjadrenie: Predseda komisie požiadal zástupcu odboru školstva, aby uviedol materiál.  

Ing. Seňková z Odboru školstva Úradu KSK prítomných oboznámila, že zmena normatívov 

určené pre školské zariadenia sa v budúcom roku dotkne dvoch typov školských zariadení, 

a to centier voľného času, kde pokles normatívu zo 79 eur na 74 eur poklesol z dôvodu náras-

tu počtu detí v centrách voľného času v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK. Zároveň bol zníže-

ný normatív pre jazykové školy z 326 eur na 308 eur z dôvodu personálnych zmien, čo sa 

odrazilo na znížení osobných nákladov. Dotácie na mzdy a prevádzku základných umelec-

kých škôl, školských internátov, školských zariadení výchovného poradenstva a prevencie, 

stredísk odbornej praxe, školských jedální a škôl v prírode ostávajú totožné s výškou normatí-

vov určených pre rok 2021.  

  

Diskusia: V rámci diskusie sa predseda komisie Ing. Saxa opýtal, či je určený rovnaký norma-

tív pre všetkých zriaďovateľov školských zariadení, nakoľko tak tomu nie je vo všetkých sa-

mosprávach na Slovensku. Ing. Seňková súhlasne potvrdila, že ostáva rovnaký normatív pre 

všetkých zriaďovateľov.  

 

Záver: Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 28/2021  

Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5  

 

Prítomní: 20 

 

Za: 20                                         Proti: 0                                Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 6:  

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2020 

 

Vyjadrenie: Predsedajúci požiadal zástupcu Oddelenia regionálneho rozvoja Úradu KSK, aby 

uviedol materiál. Vedúci odboru Ing. Ovčiarka informoval, že schválený Program 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja (ďalej len PHSR KSK) 

na roky 2016 – 2022 sa pravidelne monitoruje a každoročne vyhodnocuje jeho plnenie. 

Predkladaný materiál pozostáva z troch častí. V prvej časti sa nachádza analýza stavu 

Košického kraja, kde je stručný súhrn silných a slabých stránok a výziev v rozvoji  v rámci 

jednotlivých oblastí plnenia cieľov PHSR KSK. V druhej časti vyhodnotenia sa nachádza 

popis jednotlivých aktivít, ich plnenie, či už sa začali realizovať, prebiehajú, prípadne boli už 

ukončené. V hlavnom dokumente je uvedený prehľad všetkých aktivít. V tretej časti materiálu 

sú vyhodnotené ukazovatele výsledku a dopadu PHSR KSK.  

 

Diskusia: bez diskusie  

 

Záver: Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie 

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 29/2021  

Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 6  

 

Prítomní: 20 

 

Za:  20                                      Proti: 0                                     Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 7: 

Rámcová obsahová  náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

na I. polrok 2022 

 

Vyjadrenie: Predseda komisie uviedol materiál, kde členov komisie informoval, 

že ide o otvorený materiál, ktorý v prípade potreby je možné priebežne aktualizovať. Riadne 

rokovania zastupiteľstiev v I. polroku 2022 sú plánované v mesiacoch február, apríl, jún.  

 

Diskusia: bez diskusie  

 

Záver: Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 30/2021  

Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 
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Hlasovanie č. 7  

 

Prítomní: 20 

 

Za:   20                                     Proti:  0                                    Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 8: 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2022   

 

Vyjadrenie: Predseda komisie uviedol materiál. V rámci plánu úloh komisie na I. polrok 2022 

boli navrhnuté tieto body: aktivity na podporu rodiny; aktivity cirkví a občianskych združení 

v sociálnej oblasti; ekumenická spolupráca; doplňujúce materiály. 

 

Diskusia: bez diskusie  

 

Záver: Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Uznesenie č. 31/2021  

Komisia odporúča materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 8  

 

Prítomní: 20 

 

Za:  20                                      Proti:  0                                    Zdržal sa:  0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 9: 

Aktivity na podporu rodiny – bod z plánu úloh 

 

Vyjadrenie: Predsedajúci poprosil členov komisie, aby v rámci tohto bodu informovali 

ostatných členov o uskutočnených aktivitách na podporu rodiny.  

 

Diskusia: V diskusii vystúpila PaedDr. Mgr. Vancáková, PhD. kde informovala členov,  

že aj napriek nepriaznivej pandemickej situácii sa ich združeniu podarilo vydať ďalšie číslo 

časopisu o rodinách v núdzi „MAJÁK nádeje“, ktorý je venovaný téme - Vzdelávanie. Taktiež 

sa im podarilo vydať knihu pod názvom – „Sila radosti“. Nájdete v nej myšlienky a postrehy 

dobrovoľníkov a pracovníkov poskytujúcich pomoc rodinám v núdzi. Túto motivačnú knihu 

je možné zakúpiť aj vo všetkých kníhkupectvách. Ďalej informovala, že spustili 1. ročník 

projektu „Vianočný darček“. Hlavnou myšlienkou projektu je priniesť radosť deťom z rodín 

v núdzi, prípravou a darovaním vianočného darčeka. Pani Vancáková prisľúbila členom 

komisie, že zašle mailom všetkým členom komisie link na spomínané aktivity. 

V rámci diskusie k tomuto bodu ďalej vystúpil Mgr. Széles, ktorý informoval členov,  

že Ústredie diakonie Reformovanej kresťanskej cirkvi v spolupráci s ďalšími organizáciami 

opätovne organizuje potravinovú zbierku pod názvom – „Trvanlivá láska“. Ide o adventnú 
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potravinovú zbierku, kde môžu ľudia darovať trvanlivé potraviny pre sociálne slabých  

a rodiny v núdzi. Zbierka sa bude konať v tomto adventnom období. V prípade záujmu  

je možné nájsť všetky potrebné informácie na web stránke diakonie.  

 

Záver: Komisia zobrala uvedené informácie na vedomie. 

 

Uznesenie č. 32/2021  

Komisia zobrala informáciu na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 9  

 

Prítomní: 20 

 

Za:  20                                      Proti:  0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 10: 

Aktivity cirkví a občianskych organizácií v sociálnej oblasti – bod z plánu úloh 

 

Vyjadrenie: Predsedajúci poprosil členov komisie, aby v rámci tohto bodu informovali 

ostatných členov o uskutočnených aktivitách cirkví a občianskych organizácií v sociálnej 

oblasti. 

 

Diskusia: bez diskusie  

 

Záver: Vzhľadom na to, že členovia komisie v tomto bode nemali žiadne príspevky, 

stanoviská a požiadavky, na základe tejto skutočnosti sa hlasovanie neuskutočnilo. 

 

 

K bodu č. 11: 

Ekumenická spolupráca – bod z plánu úloh 

 

Vyjadrenie: Predsedajúci požiadal o vyjadrenie jednotlivých zástupcov cirkví, členov komisie, 

aby informovali o aktuálnej ekumenickej spolupráci. 

 

Diskusia: V rámci diskusie k tomuto bodu vystúpil člen komisie Mgr. Gira, PhD., v ktorom 

prítomných oboznámil o uskutočnených ekumenických podujatiach v poslednom čase. 

V prvom rade chcel vyjadriť poďakovanie zástupcom všetkých cirkví na Slovensku 

v súvislosti s ekumenickou spoluprácou pri príprave a realizácii návštevy Sv. Otca Františka 

v Košiciach dňa 14. 09. 2021. Za prísnejších pandemických podmienok a v obmedzenom 

počte účastníkov sa dňa 27. 09. 2021 uskutočnilo ekumenické stretnutie. Dňa 19. 10. 2021 sa 

uskutočnila Ďakovná ekumenická bohoslužba za úrodu v evanjelickom kostole na Mlynskej 

ulici v Košiciach. Na bohoslužbe boli prítomní predstavitelia kresťanských cirkví 

a náboženských spoločností na území mesta Košice. Stretnutie sa nieslo v priateľskom 

a súdržnom duchu, malo vzácny a povzbudzujúci charakter. Aj napriek tomu, že počet 

účastníkov bol limitovaný, ekumena si stále drží svoju podobu a naturel. 

Dňa 26. 10. 2021 sa zúčastnila košická ekumena Konferencie ev. cirkví v Poprade, kde 

Košické ekumenické spoločenstvo malo taktiež svoj diskusný príspevok. Dňa 06. 11. 2021  

sa zástupcovia ekumenického spoločenstva taktiež zúčastnili online zahraničnej konferencie.  
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Ďalej v diskusii vystúpil Mgr. Széles, ktorý doplnil svojho kolegu a informoval, že ekumena 

vydala doteraz aj dve knižné publikácie – Ekumena 1, Ekumena 2, kde je možné nájsť všetky 

informácie od samotného vzniku ekumenického spoločenstva, jej činnosť a doteraz vykonanú 

prácu. Momentálne je v príprave ďalšia publikácia – Ekumena 3, v ktorej budú 

zdokumentované ďalšie roky fungovania ekumeny od roku 2011 až po súčasnosť. Jednotlivé 

publikácie predovšetkým obrazom dokumentujú činnosť spoločenstva. Jej spoluprácu  

na ekumenických, sociálnych a kultúrnych podujatiach s mestom Košice, Košickým 

samosprávnym krajom, ale aj inými subjektmi.        

 

Záver: Komisia zobrala uvedené informácie na vedomie.  

 

Uznesenie č. 33/2021  

Komisia zobrala uvedené informácie na vedomie.  

 

Hlasovanie č. 10  

 

Prítomní: 20 

 

Za: 20                                       Proti:  0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 12: 

Návrhy, podnety a požiadavky 

 

Vyjadrenie: Predseda komisie Ing. Saxa vyzval v tomto bode prítomných členov,  

aby predniesli svoje ďalšie návrhy, podnety a prípadné požiadavky.  

 

Diskusia: bez diskusie  

 

Záver: Nakoľko neboli v rámci tohto bodu vznesené požiadavky, tak sa v tomto bode 

nehlasovalo. 

 

 

K bodu č. 13: 

Rôzne 

 

V rámci bodu Rôzne vystúpil predseda komisie Ing. Saxa aj v súvislosti s informáciami, ktoré 

odzneli ešte v úvode rokovania komisie ohľadne VZN KSK č. 10/2020 o poskytovaní dotácií, 

s požiadavkou na Úrad KSK, či by nebolo možné poskytnúť členom komisie informáciu 

v dostatočnom časovom predstihu, či už bola vyhlásená a teda aj zverejnená výzva v Dotačnej 

schéme, aby mohli členovia komisie posunúť túto informáciu ďalej. 

Pán podpredseda Rusnák, člen komisie k tomu uviedol, že v prípade spustenia výzvy  

je možné túto informáciu zaslať mailom všetkým členom komisie. Ing. Kokarda poznamenal, 

že výzva je už schválená a v najbližšom čase bude aj zverejnená. Uviedol, že opätovne  

sa môžu podávať všetky žiadosti, ktoré boli v tomto roku neúspešné. Je dobré sa však 

sústrediť priamo na svoj okres a poslancov zastupujúcich daný okres. Finančné prostriedky  

sú rozdelené pre jednotlivé okresy podľa počtu obyvateľov v týchto okresoch. Z tohto dôvodu 

je dobré komunikovať s poslancami zastupujúcimi daný okres. Je veľmi potrebné však dbať 

na formálnu stránku podanej žiadosti, aby obsahovala všetky predpísané náležitosti. Nestačí 
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však poslať žiadosť len prostredníctvom zaregistrovania v elektronickom systéme, je potrebné 

zaslať kompletne vyplnený formulár žiadosti s povinnými prílohami aj poštou. V budúcom 

roku sú očakávané 3. kolá výzvy.  

 

 

K bodu č. 14: 

Záver 

 

Predseda komisie Ing. Saxa konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný. 

Poďakoval prítomným za účasť a ukončil 24. online rokovanie komisie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

.................................................... 

Miroslava Segedová  v. r. 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Vladimír Saxa  v. r. 

predseda komisie 

 
                                                                                                                                     


